
 
 

Skolebestyrelsesmøde 24.okt. 18-21 i Kirkeby 
Dagsorden udarbejdet: X Tanja X Oliver   
       
Forplejning: X Oliver     
       
Til stede: X Tanja X Oliver (OS) X Astrid  
 X Boel (BM) X Michael (MJ)  Elin  
 X Ole (OJ) X Martin x Simon 
 X Stine X Gitte   
 x Annie  Jesper C.   
  Louise x Jesper S.   
       
Referent: x Ole     

 

Bilag til dette møde: Referat SKB 17.9., Dagsorden til samråd 
 

 

Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af 

referat 
 OK 

  
2. Godkendelse af 

dagsorden 
 OK 

  
3. a)   Nyt fra 

formand 
 Tanja har meldt sig dagsordensgruppe til kommunens dialogmøder. 
 Samrådsmøde 28.10.  

              b)   Nyt fra 
elevråd 

 Undersøgelse i klasserne omkring boden – stort flertal for en bod 
med ”gammeldags” sortiment, f.eks. ostetoasts. Generelt ønskes 
større udbud = flere muligheder for køb. 

 På næste elevrådsmøde debatteres undersøgelsen og træffer 
beslutning om, hvordan resultatet skal bruges i forhold til 
kommunens sundhedspolitik. F.eks. kan elevrådet komme med en 
indstilling til SKB eller snakke med Lasse i Brugsen omkring 
sortiment. 

 Elin og Astrid har deltaget i kursus for medlemmer af ElevForum. 
              c)   Nyt fra 
medarbejdere 

BM 
 motionsdag afholdt i Kirkeby og Stenstrup 
 teater for indskolingen 
 UN City på besøg med arbejde omkring FN’s verdensmål 
 Kulturnat i Kirkeby – tema dinosaurer 

MJ 
 Super alkoholprojekt i 8AB 
 Implementering af Aula præger hvedagen  i uge 43 

              d)   Nyt fra 
ledelsen 

Vicer:  
 Ansættelse: 26 ansøgere. Udvælgelse af 5-6 til samtale sker 25.10. 



 
 

Dagsorden Referat 
 Afsked: Reception for Ole fredag 22.11. 

Sekretær:  
 Ansættelse: 128 ansøgere. 5 udvalgt til samtale. Foregår mandag 

28.10. 
Aula: 

 Pressen fortæller om god start på Aula, men virkeligheden på Issø er 
noget mere nuanceret. Adskillige forældrehenvendelser og meget 
internt tidskrævende arbejde med at få Aula til at hænge sammen 
med andre programmer. 

 Tilsyneladende fungerer Aula fint omkring kommunikation mellem 
hjem og skole, hvorimod det er noget tungere omkring at kunne 
virke som et effektivt og lettilgængeligt intranet for skolens 
personale. 

Fravær: 
 Fravær hos personale er steget i den sidste måneds tid pga. 

arbejdsmæssige belastninger – især i Kirkeby.  
 Fraværet gør, at belastningen for de tilbageværende voksne øges 
 MED har debatteret problematikken og ledelsen vil handle på det.  
 Forskellige initiativer vil blive aftalt og sat i gang i løbet af den næste 

tid – bl.a. med ændring af undervisningspraksis og med anvendelse 
af erfaringer fra andre skoler. 

 SKB’s forældre efterlyser information til forældregruppen om, hvilke 
tiltag, der sættes i gang. 

  
4. Budgetopfølgning Status oktober 2019:  

 Oprindelig forventet 2019-underskud på ca. 1.050.000 forventes at 
resultere med et underskud på ca. 250.000 kr. ved udgangen af 
2019.  

 Oprindelig plan fra januar 19 for Budget 2019 er fulgt, men skolens 
økonomi har fået hjælp af uventede og i foråret ukendte 
økonomiske tilførsler, således at resultatet bliver langt bedre end 
forventet.  

Bilag uddelt og gennemgået. 
  

5. Arbejdet med 
principper 

 Gitte, Tanja og Oliver vil til hvert SKB-møde komme med oplæg til 
revision af et/to principper, hvor principperne skrives ind i en 
skabelon fælles for alle principper. 

 På den baggrund drøftes principperne fælles på SKB-møderne. 
 Tema november: Mad- & måltidspolitik 

  
6. MinUddannelse  Aula er helt nyt, der er opstartsproblemer, og vi er endnu ikke kørt 

helt ind omkring, hvordan Aula og MinUddannelse fungerer 
sammen.  

 Derfor tages punktet op på et senere SKB-møde. 
  

7. Samrådsmøde Mandag 28.10. kl. 17-18 i Stenstrup 
 Tanja, Martin, Jesper, Gitte, Annie, Michael, Oliver deltager. 



 
 

Dagsorden Referat 
 Bilag med dagsordenspunkter debatteret 
Mødets indhold: 
 Præsentation v/ Tanja 
 Fokus på fakta om skolen v/ Tanja 
 Fokus på skolens opgave v/ Oliver og Michael 
 Fokus på mangfoldige læringsmiljøer v/ Oliver 

  
8. Skriv og læs  Boel fortalte levende og engageret om projektet suppleret med 

digital og analog præsentation af UV-materiale. 
  

9. Punkter til næste 
SKB 

 Cykelsti.  
Nærdemokratigruppen i Stenstrup har materiale til en plan. Klaus 
og Oliver er inviteret til møde med trafikudvalg i november. Jesper 
S. har kontakt til Nærdemokratigruppen. Jesper deltager måske i 
mødet med trafikudvalget. 

  
10. Eventuelt  Om SKB-info ved møder 

Tydelig info omkring SKB-dagsorden, sted og tidspunkt 
 Vidensdeling 

Fælles googlemappe oprettes med dagsorden + dokumenter 
  

 


